
Informatzen 

S-1 bulegoak: oporrak 

S-1 bulegoetan lan egiten duzuenek lau 

bulegorako bolante 1 sistemarekin 

ikusten zenituzten arazoak 2020an 

oporrak hartu ahal izateko helarazi 

dizkiguzue. Hori guztia, jakin gabe zein 

bulego eta zein denboraz itxi daitezkeen. 

LAB-ELAk Nafarroako Batzordeko 

sindikatu guztiei 

proposatu genien 

Giza Baliabideekin 

eta DAN S-1ekin, 

oporrei buruz hitz 

egiteko, bilera bat 

egitea. Ostiralean, 

goizeko azken 

orduan, bilera izan 

genuen. 

Zuzendaritzarekin bilera egin aurretik 

SECB, UGT eta LAB-ELA bildu ginen, ahalik 

eta jarrera bateratuena eramaten 

saiatzeko. CCOOk ez digu jakinarazi 

aurretiazko bilerara ez joateko asmoa 

duela. 

Bileran, bai DANak, bai Giza 

Baliabideetako arduradunak, sindikatuek 

egin genituen proposamenei ateak ireki 

zizkieten. Uste dugu mahai gainean arazo 

bat dutela eta ez dakitela oso ondo zer 

neurri hartuko dituzten. Proposamen 

batzuk aztertu ziren, eta zehaztu ez 

baziren ere, zer bide hartuko duten 

adieraz diezagukete. 

Nafarroako zuzendaritzak gauza bat 

azpimarratu dute bilera osoan, oporrak 

“portal del empleado” lekuan sartu behar 

direla. 

Oficinas S-1: Vacaciones 

Las personas que trabajáis en las oficinas S-

1 nos hicisteis llegar los problemas que 

veíais con el sistema de 1 volante para 

cuatro oficinas a la hora de poder coger las 

vacaciones en el año 2020. Todo ello sin 

saber que oficinas y que tiempo se podrían 

cerrar. 

LAB-ELA propusimos hacer 

una reunión de todos los 

sindicatos del Comité de 

Nafarroa con RRHH y la DAN 

S-1 para hablar de las 

vacaciones. La reunión se 

celebró el viernes a última 

hora de la mañana.  

Previo a la reunión con la dirección nos 

reunimos SECB, UGT y LAB-ELA para tratar 

de llevar una postura los más unificada 

posible. CCOO no aviso de su intención de 

no acudir a la reunión previa. 

En la reunión tanto la DAN como el 

responsable de RRHH se mostraron abiertos 

a las propuestas que hacíamos desde los 

sindicatos. La impresión es que tienen un 

problema encima de la mesa y que no saben 

muy bien  las medidas que van a tomar. Se 

barajaron algunas propuestas que aunque 

no se detallaron pueden indicarnos el 

camino que van a tomar. 

La dirección de Nafarroa ha insistido varias 

veces en que para poder organizar 

necesitan que las vacaciones estén en el 

portal del empleado. 

  



 

2019ko Errenta 

kanpaina. 

 

Azkenik, Nafarroako langileok aurten 

errenta-aitorpenak egiteak zekartzan lan-

karga eta arriskuak ezin genituela jasan 

eta jasan behar genituela hainbat urtez 

erreklamatu ondoren, badirudi ez dugula 

egin beharko. 

Erreklamazio hori LABek eta ELAk egin 

dugu, ia esklusiboki, eta gainerako 

sindikatuen laguntza gutxi jaso dugula 

uste dugu. 

Zergatik esaten dugu? 

Aurreko urteetan jada jaso genuen noren 

eta nola egin behar zen. 

Nola egingo da aurten? 

Nahiz eta zuzeneko informaziorik ez izan, 

badirudi Caixabanken lan egiten ez duten 

pertsonekin egingo dela eta bulegoetara 

etorriko direla lan hori egitera. PAC.NPK 

kasuan egiten denaren antzeko zerbait. 

Historia pixka bat egiten dugu? 

Caixabankeko langileek errenta-

aitorpenak egitea Nafarroan bakarrik 

egiten zen 2013tik. 

Sevillan, Nafarroan bezala, CaixaBanken 

integratu aurretik Caja Soleko langileek 

errenta aitorpenak egiten zituzten. Hala 

ere, 2013. urte horretan bertan utzi egin 

zioten horiek egiteari, zuzendaritzaren 

aginduz. 

Nafarroan, berriz, Lurraldeak eskatzen 

jarraitu zuen. Ez zen gauza bera gertatu 

PAC-NPBarekin, eta kanpoko pertsonak 

etorri ziren horiek egitera. Bizkaian eta 

Araban PAC-NPKren antzeko sistema 

dute. Gainerako lurraldeetan ez dira 

egiten. 

 

Campaña Renta 2019. 

Por fin, tras varios años reclamando que los 

trabajadores y trabajadoras de Nafarroa no 

podíamos ni debíamos soportar la carga de 

trabajo y los riesgos que suponía la 

confección de las declaraciones de la renta 

este año todo apunta a que no vamos a 

tener que hacerla. 

Es una reclamación que LAB y ELA hemos 

llevado prácticamente en exclusiva y 

sintiéndonos poco acompañados por el 

resto de sindicatos. 

¿Por qué lo decimos? 

Otros años a estas fechas ya habíamos 

recibido alguna información de quién y 

cómo se iba a hacer. 

¿Cómo se va a hacer este año? 

Aunque no tengamos información directa 

todo parece indicar que se hará con 

personas que no trabajan en CaixaBank y 

que vendrán a las oficinas a hacer este 

trabajo. Algo parecido a lo que se hace en la 

PAC. 

¿Hacemos un poco de historia? 

La confección de declaraciones de renta por 

parte de empleados y empleadas de 

CaixaBank era algo que desde 2013 solo se 

hacía en Nafarroa.  

En Sevilla, al igual que en Nafarroa, antes de 

la integración en CaixaBank los trabajadores 

y trabajadoras de Caja Sol hacían 

declaraciones de renta. Sin embargo, ese 

mismo año 2013 dejaron de hacerlas por 

orden de la dirección.  

En cambio, en Nafarroa la Territorial siguió 

pidiéndonos que hiciésemos. No sucedió lo 

mismo con la PAC a lo cual vinieron 

personas externas para hacerlas. En Bizkaia  

 



2018an errenta-aitorpenak egiteak 

dakarren lan-kargari dagokionez, 

enpresak langile guztiei jakinarazi zigun 

"arrisku penalak" izeneko ikastaro 

batean ez genuela gure bezeroen zergarik 

egin behar. Hala ere, 2018an aurreko 

urteetan bezala egin ziren, eta ikastaroa 

aldatu eta azterketatik gai horri buruzko 

galdera ezabatu zen. 

2019an, Nafarroako Lurralde 

Ordezkaritzak berrogeita hamar bat 

pertsona atera zituen bulegoetatik 

errenta-aitorpenak egiteko. Nafarroan 

106 pertsonako soberakina zegoela 

argudiatu zuten baina 2019ko amaieran 

jada 106 lagun atera ziren 

 

 

 

y Araba tienen un sistema similar al de la 

PAC. En el resto de territorios no se hacen. 

A la carga de trabajo que supone hacer las 

declaraciones de renta en 2018 la empresa 

nos comunicó a toda la plantilla en un curso 

de “Riesgos penales” que no debíamos 

confeccionar impuestos de nuestros 

clientes.  Sin embargo, ese año 2018 se 

hicieron como en años anteriores y se llegó 

a modificar el curso y eliminar del examen 

la pregunta que hacía referencia a este 

tema. 

En 2019 la Territorial de Nafarroa saco de 

las oficinas a medio centenar de personas 

de las oficinas para hacer las declaraciones 

de renta. Adujo que en Nafarroa había un 

excedente de 106 personas. A finales de 

2019 ya habían salido las 106 personas. 

. 

 

 

 


